

SCHOTT Pharma AG & Co. KGaA

Hattenbergstrasse 10
55122 Mainz
Germany

Phone +49 (0)6131/66-0
Fax +49 (0)6131/66-2000
schott-pharma.com

Specifications for promoting the participation of women in management positions in accordance with Section 111 (5) of the German Stock Corporation Act (AktG)

An adequate representation of women in the workforce and especially among the executives, provides a significant added value to the SCHOTT Pharma Group. The German Act on the Equal Participation of Women and Men in Executive Positions in the Private Economy and the Public Service, as amended and supplemented by the Act to Supplement and Amend the Regulations for the Equal Participation of Women in Leadership Positions in the Private Sector and in the Public Sector (so-called "Second Leadership Positions Act"), which came into force on August 12, 2021, provides that companies such as SCHOTT Pharma AG & Co. KGaA, which are subject to co-determination in accordance with the One-Third Participation Act (Drittelbeteiligungsgesetz), that it set itself target figures for gender distribution on the Supervisory Board.

In line with this, the Supervisory Board of SCHOTT Pharma AG & Co. KGaA has set a target of one woman in total of six members for the proportion of women on the Supervisory Board, which is to be achieved by July 31, 2025, at the latest. At present, the target figure has not yet been reached, as the company was founded in the fiscal year 2022.

The obligation to set a target for the percentage of positions held by women on the Executive Board pursuant to Section 111 (5) AktG is not applicable to the legal form of a corporation with general partners (Kommanditgesellschaft auf Aktien), as a corporation with general partners neither has a management board comparable to that of a stock corporation, nor does the Supervisory Board have personnel authority over the Executive Board.

SCHOTT Pharma AG & Co. KGaA
Chairman of the Supervisory Board: Dr. Jörg Flatten
Registered Office: Mainz · County Court Mainz · HR B 51230 · UST-Id.-Nr.: DE352591167
Commerzbank AG, Mainz · SWIFT: COBADEFFXXX · IBAN-Nr. DE98 5504 0022 0205 9376 00

General Partner:
SCHOTT Pharma Management AG
Chairman of the Supervisory Board: Dr. Frank Heinrich
Management Board: Andreas Reisse (Chairman), Dr. Almuth Steinkühler
Registered Office: Mainz · County Court Mainz · HR B 51099

SCHOTT Pharma AG & Co. KGaA

Hattenbergstrasse 10
55122 Mainz
Germany

Phone +49 (0)6131/66-0
Fax +49 (0)6131/66-2000
schott-pharma.com

Festlegungen zur Förderung der Teilhabe von Frauen an Führungspositionen nach § 111 Absatz 5 AktG

Eine angemessene Vertretung von Frauen in der Belegschaft und vor allem unter den Führungskräften bringt einen wesentlichen Mehrwert für die SCHOTT Pharma-Gruppe. Das Gesetz für die gleichberechtigte Teilhabe von Frauen und Männern an Führungspositionen in der Privatwirtschaft und im öffentlichen Dienst, geändert und ergänzt durch das zum 12. August 2021 in Kraft getretene Gesetz zur Ergänzung und Änderung der Regelungen für die gleichberechtigte Teilhabe von Frauen an Führungspositionen in der Privatwirtschaft und im öffentlichen Dienst (sog. Zweites Führungspositionengesetz), sieht für Unternehmen wie die SCHOTT Pharma AG & Co. KGaA, die der Mitbestimmung nach dem Drittelbeteiligungsgesetz unterliegen, vor, dass sie sich selbst Zielgrößen für die Geschlechterverteilung im Aufsichtsrat festlegt.

Im Einklang hiermit hat der Aufsichtsrat der SCHOTT Pharma AG & Co. KGaA für den Anteil von Frauen im Aufsichtsrat mit insgesamt sechs Mitgliedern die Zielgröße von einer Frau festgesetzt, die bis spätestens 31. Juli 2025 erreicht werden soll. Derzeit wird die Zielgröße noch nicht erreicht, da die Gesellschaft erst im Geschäftsjahr 2022 gegründet wurde.

Die Pflicht zur Festlegung einer Zielgröße für den Frauenanteil im Vorstand gemäß § 111 Absatz 5 AktG ist auf die Rechtsform der Kommanditgesellschaft auf Aktien nicht anwendbar, da die Kommanditgesellschaft auf Aktien weder einen mit einer Aktiengesellschaft vergleichbaren Vorstand besitzt noch dem Aufsichtsrat Personalkompetenz im Hinblick auf die Geschäftsleitung zusteht.

SCHOTT Pharma AG & Co. KGaA
Chairman of the Supervisory Board: Dr. Jörg Flatten
Registered Office: Mainz · County Court Mainz · HR B 51230 · UST-Id.-Nr.: DE352591167
Commerzbank AG, Mainz · SWIFT: COBADEFFXXX · IBAN-Nr. DE98 5504 0022 0205 9376 00

General Partner:
SCHOTT Pharma Management AG
Chairman of the Supervisory Board: Dr. Frank Heinrich
Management Board: Andreas Reisse (Chairman), Dr. Almuth Steinkühler
Registered Office: Mainz · County Court Mainz · HR B 51099